

بيان صحفي

“مميزة” تعقد اجتماعها السنوي للجمعية العامة العادية – الموافقة على توزيع أرباح نقدية بنسبة 8.5% من القيمة الاسمية للسهم

الدوحة، قطر – 30 مارس 2026: عقدت شركة ميزة كيو اس تي بي-ذ.م.م. (عامّة) (“مميزة” أو “الشركة”) الاجتماع السنوي للجمعية العامة العادية يوم الإثنين الموافق 30 مارس 2026 برئاسة الشيخ حمد بن عبدالله بن جاسم آل ثاني، رئيس مجلس إدارة الشركة.

وصادق المساهمون خلال الاجتماع على جميع البنود المدرجة على جدول الأعمال بما في ذلك اقتراح مجلس الإدارة بتوزيع أرباح نقدية على المساهمين بنسبة 8.5% من القيمة الاسمية للسهم؛ أي ما يعادل 0.085 ريال قطري للسهم الواحد.

وتم خلال الاجتماع الاستماع إلى تقرير مجلس الإدارة عن نشاط الشركة ومركزها المالي للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025.

بالإضافة إلى ذلك، راجع المساهمون واعتمدوا تقرير مدقق الحسابات عن ميزانية الشركة وحساباتها للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025، بالإضافة إلى تقارير مدقق الحسابات حول كل من حوكمة الشركة والرقابة الداخلية على التقارير المالية. وتمت الموافقة بالإجماع على إعادة تعيين شركة بي دبليو سي (PwC) كمدقق حسابات للشركة للسنة المالية 2026، بالإضافة إلى الموافقة على تحديد أتعابهم.

كما صادق المساهمون على البيانات المالية للشركة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 وتقرير الحوكمة لعام 2025. علاوةً على ذلك، تمت الموافقة بالإجماع على إبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة من جميع الالتزامات، والموافقة على مكافأتهم.

وقال الشيخ حمد بن عبدالله بن جاسم آل ثاني، رئيس مجلس الإدارة، في كلمته للمساهمين: “لقد انعكست استراتيجية ميزة وجهود إدارتها على الأداء المميز خلال العام حيث ارتفعت أرباح الشركة بنسبة 10% عن العام الماضي. وقد باشرت الشركة بمشاريع رفع السعة التشغيلية ضمن إطار رؤية ميزة لتصبح الشركة الرائدة في خدمات وحلول تكنولوجيا المعلومات، بما يدعم طموحات الدولة ضمن رؤية قطر الوطنية 2030 وأجندة قطر الرقمية 2030. وتعتزم ميزة مضاعفة قدرتها التشغيلية الحالية أربع مرات خلال السنوات الأربع المقبلة”.

وتابع قوله: “حققت الشركة نتائج باهرة في قطاعاتها الرئيسية مما ساهم في رفع الهوامش الربحية لدى الشركة لا سيما بعد استثناء البنود غير المتكررة في العام الماضي. سنمضي قدماً في تعزيز قدرات مراكز البيانات لتلبية الطلب المتزايد على تقنيات الذكاء الاصطناعي والحوسبة عالية الأداء والخدمات السحابية وحلول الأمن السيبراني داخل قطر وخارجها، وذلك في كافة المجالات المختلفة”.

-انتهى-

نُبذة عن شركة مِيزَة:

تأسست شركة مِيزَة كيو اس تي بي-ذ.م.م. (عامّة) في واحة قطر للعلوم والتكنولوجيا، حيث تقدم محفظة متكاملة من خدمات تكنولوجيا المعلومات المُدارة والحلول التكنولوجية. تتطلع الشركة إلى المساهمة في دفع عجلة التنمية في الدولة والمنطقة من خلال توفير خدمات وحلول تكنولوجيا المعلومات المُدارة بمستويات عالمية، مع توفير فرص مميزة لتحقيق مستقبل واعد في قطاع تكنولوجيا المعلومات لأفراد المجتمع القطري وغيره من دول المنطقة.

تعتبر مِيزَة شركة مساهمة عامة مدرجة في السوق الرئيسية لبورصة قطر ومتاحة للتداول أمام العملاء والمستثمرين برأس مال قيمته 648,980,000 ريال قطري.

تمتلك الشركة خمسة مراكز بيانات معتمدة من المستوى الثالث باسم M-VAULTs، جميعها مصنفة عالمياً، ويصل مدى توفرها إلى 99.98%، ومصممة وفق أحدث المعايير الدولية الأكثر صرامة مما يمكن الشركات من الاستفادة من كفاءات أكبر وتقليل المخاطر.

تقدم شركة مِيزَة خدمات وحلول تكنولوجيا المعلومات المُدارة، إضافة إلى خدمات مراكز البيانات، وخدمات أمن نظم المعلومات والخدمات السحابية، هذا بجانب ما تتمتع به من خبرات واسعة في مجال المدن الذكية وتطبيقاتها والذكاء الاصطناعي.

حصلت شركة مِيزَة على العديد من الجوائز العالمية المرموقة، من بينها جائزة أفضل مزود خدمة في مجال تكنولوجيا المعلومات والاتصالات لثلاثة أعوام متتالية (2023 و2024 و2025)، وجائزة أفضل حل سحابي لعام 2022 في جوائز قطر للأعمال الرقمية المقدمّة من وزارة الاتصالات وتكنولوجيا المعلومات، تأكيداً على ريادتها وتميّزها في مجال خدمات وحلول تكنولوجيا المعلومات، كما فازت الشركة بجائزة مزود خدمات تكنولوجيا المعلومات الأكثر ابتكاراً في قطر لعام 2023 من جلوبال بزنس أوتلوك. وتؤكد هذه الإنجازات المرموقة على التزام مِيزَة بالتميّز والابتكار وتقديم خدمات استثنائية لعملائها.

لمزيد من المعلومات، يرجى زيارة موقعنا الإلكتروني: meeza.net

PRESS RELEASE

MEEZA QSTP HOLDS ITS ANNUAL GENERAL ASSEMBLY MEETING

Distribution of a cash dividend of 8.5% of the nominal share value approved

Doha, Qatar – 30 March 2026: MEEZA QSTP-LLC (Public) (“MEEZA” or the “Company”) held its Ordinary General Assembly Meeting online on Monday, 30th March 2026 chaired by MEEZA Chairman, Sheikh Hamad Bin Abdulla Bin Jassim Al-Thani.

The outcome of the Ordinary General Assembly Meeting was the approval of all resolutions on the agenda including the Board of Directors proposal to distribute a cash dividend of 8.5% of the nominal share value, i.e. QR 0.085 per share.

The meeting also covered the Board of Director’s report detailing the Company’s activities and its financial position for the financial year ended 31 December 2025.

The shareholders reviewed and endorsed the external auditor’s report on the Company’s Accounts for the financial year ended 31 December 2025 and the external auditor’s reports on the Company’s corporate governance and internal controls over financial reporting. It was also approved unanimously that PwC be re-appointed as the Company’s auditors for the financial year 2026, in addition to approving their fees.

The shareholders approved the consolidated financial statements of the Company for the financial year ended 31 December 2025 and the Corporate Governance Report of the Company for 2025. Moreover, there was unanimous agreement to discharge the members of the Board from all liabilities and approve their remuneration.

Addressing the shareholders, Sheikh Hamad Bin Abdulla Bin Jassim Al-Thani said: “The Company’s strategy and management efforts were reflected in its strong performance during the year, with Net Profit increasing by 10% compared to the previous year. MEEZA has commenced projects as part of its vision to become a leading IT and data center provider, supporting the State’s ambitions under Qatar National Vision 2030 and the Qatar Digital Agenda 2030. The Company intends to quadruple its current data center capacity over the next four years.”

He continued: “We will continue to strengthen our Data Center capabilities to meet growing demand for artificial intelligence technologies, high-performance computing, cloud services, and cybersecurity solutions, both within Qatar and internationally, across all Industries.”

– ENDS –

About MEEZA

MEEZA QSTP-LLC (Public) is an established end-to-end managed IT services and solutions provider founded in Qatar Science & Technology Park (QSTP), that aims to accelerate the growth of the country and the region through the provision of world-class services and solutions, while providing the Qatari people and others throughout the region with opportunities to undertake fulfilling careers in the IT industry.

The company has five certified data centres, known as M-VAULTs, offering a guaranteed uptime of 99.98% built to comply with the most exacting international standards enabling businesses to benefit from greater efficiencies and reduce risks.

MEEZA's offerings include Managed IT Services, Data Centre Services, Cloud Services, and IT Security Services, in addition to expertise in Smart Cities Solutions and Artificial Intelligence (AI).

MEEZA has been honoured with several prestigious awards, including the Best ICT Service Provider Award for two consecutive years, 2023, 2024 and 2025, in addition to the Best Cloud Solution Award of the Year 2022 at the Qatar Digital Business Awards, presented by the Ministry of Communications and Information Technology. In addition, MEEZA won Most Innovative ICT Services Provider Award of the Year 2023 in Qatar by Global Business Outlook Awards. These prestigious recognitions highlight our unwavering commitment to excellence, innovation, and delivering outstanding services for our clients.

For more information, please visit: meeza.net